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Dokumentu hau aktaren laburpen xehea da. Osokoaren aktari 

HASH kode hau dagokio: 

Wa00sC2IGrMZi+aMWRQPqC8ObkHxjDP56BY9ITu9cck= 

(martxoaren 16ko 128/2018 Errege Dekretuaren 3.2 d artikulua 

in fine. Errege Dekretu horren bidez arautu da izaera 

nazionaleko gaikuntza duten toki administrazioko 

funtzionarioen araubidea).  

 

Osoko bilkuraren akta atzitzeko, URL hau erabiliko da: 

 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP

_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401 

El presente documento es extracto comprensivo del Acta del 

Pleno a la que corresponde el siguiente código HASH: 

Wa00sC2IGrMZi+aMWRQPqC8ObkHxjDP56BY9ITu9cck= 

(artículo 3.2 d) in fine del Real Decreto  128/2018, del 16 de 

marzo, por el que se regula el Régimen Jurídico de los 

Funcionarios de Administración local con Habilitación de 

Carácter Nacional).  

 

El acceso al Acta de la sesión se efectuará  a través de la  

siguiente URL: 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP

_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401 

 

LAUDIO IBAR NOBLEAREN UDALA 

 

 

2018 / 11 

 

Bilera: Ohiko Osoko Bilkura. 

Eguna: 2018-09-24 

Ordua: 18:00-20:55 

Tokia:  Udaletxeko Bilkura Areto nagusia. 

 

Bertaratuak: 
Jon Iñaki Urkixo Orueta, Alkate-udalburua. 

Amets Meatza Castañares, EH BILDUko zinegotzia. 

Iñigo Martinez Cerrillo, EH BILDUko zinegotzia. 

Isabel Bóveda Urioste, EH BILDUko zinegotzia. 

Jon Ander Altube Lazkano, EH BILDUko zinegotzia. 

Juanma Ibarretxe Revuelta, EAJko zinegotzia. 

Maider Basterra Ibarretxe, EAJko zinegotzia. 

Ander Añibarro Maestre, EAJko zinegotzia. 

Eva Marquínez Blanco, EAJko zinegotzia. 

Izaskun Miñano Larrea, EAJko zinegotzia. 

Nerea Gonzalez Garcia, OMNIAko zinegotzia. 

Jakinda Artaraz Martín, OMNIAko zinegotzia. 

Aitor Anchia Escobar, OMNIAko zinegotzia.  

Endika Ibañez Morgado, OMNIAko zinegotzia. 

María Dolores Muriel Aroca, PSE-EEko zinegotzia. 

Iñigo Pedruzo Abasolo, PPko zinegotzia. 

Txaro Sarasua Diaz, atxiki gabeko zinegotzia. 

 

 

Arantza Lili Salazar, Idazkaria. 

 

 

Jarraian eta lehendakaritzaren aginduz, eguneko 

gaien  zerrendan sartutako gaiak aztertu eta 

eztabaidatu ondoren, honako erabaki hauexek hartu 

AYUNTAMIENTO DEL NOBLE VALLE DE 

LLODIO 
 

11 / 2018 

 

Sesión: Ordinaria de Pleno 

Día: 24-09-2018  

Hora: 18:00-20:55 

Lugar: Salón Sesiones Municipal. 

 

Asistentes: 
Jon Iñaki Urkixo Orueta, Alcalde-presidente. 

Amets Meatza Castañares, concejala de EH BILDU. 

Iñigo Martínez Cerrillo, concejal de EH BILDU. 

Isabel Bóveda Urioste, concejala de EH BILDU. 

Jon Ander Altube Lazkano, concejal de EH BILDU. 

Juan Manuel Ibarretxe Revuelta, concejal de PNV. 

Maider Basterra Ibarretxe, concejala de PNV. 

Ander Añibarro Maestre, concejal de PNV. 

Eva Marquínez Blanco, concejala de PNV. 

Izaskun Miñano Larrea, concejala de PNV. 

Nerea González García, concejala de OMNIA. 

Jakinda Artaraz Martín, concejal de OMNIA. 

Aitor Anchia Escobar, concejal de OMNIA.  

Endika Ibañez Morgado, concejal de OMNIA. 

María Dolores Muriel Aroca, concejala de PSE-EE. 

Iñigo Pedruzo Abasolo, concejal de PP. 

Txaro Sarasua Díaz, concejala miembro no adscrito. 

 

 

Arantza Lili Salazar, la Secretaria. 

 

 

A continuación y de orden de la Presidencia se 

procedió al estudio y debate de los asuntos incluidos 

en el Orden del Día, adoptándose los siguientes 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401
https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401
https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401
https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401
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ziren: 

 

 

acuerdos: 

118.- ONESTEA 2017KO URRIAREN 30KO 
AKTA, 12. ZENBAKIA DUENA ETA 2017KO 
AZAROAREN 27KO AKTA 13. ZENBAKIA 
DUENA. 

 

118.- APROBACIÓN DE LAS ACTAS: NÚM 
12 , DE 30 DE OCTUBRE  DE 2017 Y NÚM. 13, 
DE 27 DE NOVIEMBRE  DE 2017. 

 

Irakurtzen dira 2017ko urriaren 30eko akta,  12. 

Zenbakia duena, eta 2017ko azaroaren 27ko akta,  

13. zenbakia duena, eta bertaratuek aho batez onartu 

dute. 

  

Se da lectura de las actas núm. 12, de 30 de 

octubre  de 2017, y núm. 13, de 27 de noviembre de 

2017, quedando aprobadas por unanimidad de los 

asistentes. 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=17 

 

119.- ADITZERA EMATEA UDAL 
EUSKALTEGIKO 35 DEKRETUA, 2018KO 
EKAINAREN 29KOA. DEKRETU HORREN 
BITARTEZ ONESTEN DA 2017TIK 2018RA 
LUZATUTAKO UDAL EUSKALTEGIKO 
AURREKONTU-KREDITUAK ALDATZEKO 
01/18 ESPEDIENTEA, KREDITU 
GEHIGARRIAK EMATEAGATIK.- ALKATE-
UDALBURUAREN PROPOSAMENA, 
ZINEGOTZI ORDEZKARI 
LAGUNTZAILEAREN BITARTEZ, OSOKO 
BILKURAREN ERABAKI BIDEZ EBATZ 
DADIN, ALDEZ AURRETIK OSOKO 
BILKURAKO GAIEN BATZORDE 
INFORMATIBOAREN IRIZPENA IZANDA 
(UE-03 ESPEDIENTEA). 

 

119.- DAR CUENTA DEL DECRETO Nº 35, 
DE 29 DE JUNIO DE 2018, DEL EUSKALTEGI 
MUNICIPAL. MEDIANTE DICHO DECRETO 
SE APRUEBA EL EXPEDIENTE Nº 01/18 DE 
MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS DEL 
PRESUPUESTO DEL EUSKALTEGI 
MUNICIPAL PARA 2018 (2017 
PRORROGADO) POR CONCESIÓN DE 
CRÉDITOS ADICIONALES.- PROPUESTA 
DEL ALCALDE-PRESIDENTE A TRAVÉS 
DEL/A CONCEJAL/A DELEGADO/A 
ADJUNTO/A PARA SU RESOLUCIÓN 
MEDIANTE ACUERDO DE PLENO, PREVIO 
DICTAMEN DE LA COMISIÓN 
INFORMATIVA DE ASUNTOS DE PLENO 
(EXPTE.: EM-03). 

Idazkari nagusiak irakurri egin du irizpena, hitzez 

hitz hau adierazten duena: 

 

La Secretaria general da lectura al dictamen que, 

literalmente transcrito, dice lo siguiente: 

Arabako Lurralde Historikoko Toki Erakundeen 

Aurrekontuei buruzko Otsailaren 9ko 3/2004 Foru 

Arauko 27. artikuluan eta hurrengoetan araututa dago 

Aurrekontu orokorrak osatzen dituzten 

aurrekontuetarik bakoitzeko sarreren eta gastuen 

orrietako Aldaketen Araubideari ezarri beharreko 

Arautegia, ukituriko orrietako zenbateko osoari 

dagozkion kreditu transferentzia, ukituriko orrietako 

zenbateko osoari dagozkion aldaketak, araubideok 

gordeko dituztela: kredituen  gaikuntza, diru-

sarrerak, kredituen txertaketa, baliogatzearen ziozko 

baxak, kreditu gehigarriak eta itunak edo lankidetza-

hitzarmenak. 

 

Alkate-udalburua, 2018ko irailaren 18 eguneko 2035 

La Norma Foral 3/2004, de 9 de febrero, 

Presupuestaria de las Entidades Locales del 

Territorio Histórico de Álava, regula en los artículos 

27 y siguientes la normativa aplicable al régimen de 

modificaciones de los estados de ingresos y gastos 

de cada uno de los presupuestos integrantes de los 

generales, mediante el régimen de transferencias de 

crédito y las modificaciones en la cuantía global de 

los estados afectados, mediante el régimen de 

habilitación de créditos por ingresos, de 

incorporación de créditos, de bajas por anulación, de 

créditos adicionales y de convenios. 

 

 

El alcalde-presidente, mediante decreto nº 2035, de 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=17
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dekretu zk.en bitartez, ebatzi zuen onartzea 2018 

urterako udal aurrekontuko kredituak aldatzeko 

41/18 zk. duen espedientea, kreditu gehigarriak 

emateagatik. 

 

Arabako Lurralde Historikoko Toki Erakundeen 

Aurrekontuei buruzko Otsailaren 9ko 3/2004 Foru 

Arauko 27. artikulua eta Aurrekontuaren 

Burutzapenerako Udal  Arauak dio Udalburuaren 

eskumeneko aldaketen onarpenaren berri emango 

zaiola udalbatzaren osoko bilkurari.  

 

 

Toki Araubidearen Oinarriak arautzen dituen 

apirilaren 2ko 1985/7ko Legearen 22. artikuluak 

emandako ahalmenak erabiliz eta aldez aurretik 

Osoko Bilkurako Gaien Batzorde Informatiboaren 

irizpena izanda, osoko bilkurak hau 

 

EBATZI DU: 

 

Jakinaren gainean geratzea alkate-udalburuaren 

2018ko irailaren 18 eguneko 2035 dekretu zk. duten 

ebazpenen gainean, zentzuetan onartu duen 2018 

urterako udal aurrekontuko kredituak aldatzeko 

41/18 zk. duen espedientea, kreditu gehigarriak 

emateagatik. 

fecha 18 de septiembre de 2018, resolvió aprobar la 

modificación de créditos del presupuesto municipal 

para 2018, por concesión de créditos adicionales, nº 

41/18. 

 

El artículo 27 de la Norma Foral 3/2004, de 9 de 

febrero, Presupuestaria de las Entidades Locales del 

Territorio Histórico de Álava, así como la Norma 

Municipal de Ejecución Presupuestaria dice que se 

dará cuenta al Pleno de la Corporación Municipal de 

las aprobaciones de modificaciones que sean 

competencia del Presidente de la Corporación. 

 

En virtud de las facultades que le otorga el artículo 

22 de la Ley 7/1985, del 2 de abril, de Bases de 

Régimen Local, previo dictamen de la Comisión 

Informativa de Asuntos de Pleno, este Pleno 

 

 

ACUERDA: 

 

Darse por enterado del decreto del alcalde-presidente 

nº 2035, de fecha 18 de septiembre de 2018, de 

aprobación de la modificación de créditos del 

presupuesto municipal para 2018, por concesión de 

créditos adicionales, nº 41/18. 

 

Korporazioa jakitun geratzen da. 

 

 

La Corporación se da por enterada. 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=54 

 

120.- ALDATZEA KANTAURIKO 

URKIDETZA UR PARTZUERGOAREN 

ESTATUTUAK PARTZUERGOKO BATZAR 

OROKORRAK 2018KO MAIATZAREN 31N 

HARTUTAKO ERABAKIAREN AURKAKO 

AKORDIOAREN AURKAKO 

ADMINISTRAZIOAREKIKO AUZI-

ERREKURTSOA.- ALKATE-

UDALBURUAREN PROPOSAMENA, 

ZINEGOTZI ORDEZKARI 

LAGUNTZAILEAREN BITARTEZ, OSOKO 

BILKURAREN ERABAKI BIDEZ EBATZ 

DADIN, ALDEZ AURRETIK OSOKO 

BILKURAKO GAIEN BATZORDE 

INFORMATIBOAREN IRIZPENA IZANDA. 

120.- MODIFICACIÓN DE ESTATUTOS 

DEL CONSORCIO DE AGUAS KANTAURIKO 

URKIDETZA.- RECURSO CONTENCIOSO-

ADMINISTRATIVO CONTRA ACUERDO DE 

LA ASAMBLEA GENERAL DEL CONSORCIO 

DE 31 DE MAYO DE 2018.- PROPUESTA DEL 

ALCALDE-PRESIDENTE A TRAVÉS DEL/A 

CONCEJAL/A DELEGADO/A ADJUNTO/A 

PARA SU RESOLUCIÓN MEDIANTE 

ACUERDO DE PLENO, PREVIO DICTAMEN 

DE LA COMISIÓN INFORMATIVA DE 

ASUNTOS DE PLENO.-  (EXPTE.: OS- 

23/2000). 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=54
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(OS- 23/2000 ESPEDIENTEA). 

 

Idazkari nagusiak irakurri egin du irizpena, hitzez 

hitz hau adierazten duena: 

 

La Secretaria general da lectura al dictamen que, 

literalmente transcrito, dice lo siguiente: 

Kantauriko Urkidetza Ur Partzuergoak aparteko 

ezohiko Batzarra 2018ko uztailaren 18an egiteko 

deialdia egin zuen. Aparteko ezohiko Batzar horren 

gai-zerrendan azalduta egon da tratatzeko gai bakar 

hau:  “Estatutu-aldaketak, hala badagokio, Batzar 

Orokorrari onartzeko aurkeztu beharrekoak”.  

 

 

2017ko urriaren 24an Partzuergoaren Estatuak 

aldatzeko testuaren onarpen erabakia hartu egin zen.  

Aldaketa horren jakinarazpena eman egin zaie 

Batzar Orokorreko kideei. Jakinarazpen horren 

edukiak onarpena kalifikatzen ez badu ere, 

errekurtsoen oin-oharrean azaltzen da behin-betiko 

izaera duela, eta ondorioz, aurkezteko emanda, hala 

aukerazko berraztertzekoa, nola 

administrazioarekiko auzi-errekurtsoa  

 

 

Batzar Orokor horretako kide gisa jakinarazpena 

emandakoen zerrendan sartuta dago Udal honetako 

alkate-udalburua; alabaina, Udalari berari ez zaio 

batere jakinarazpenik bidali ez eta helarazi. Hala 

bada, dokumentuaren edukiak duen garrantzia 

aintzat hartuta, alkateak berak aurkeztu du berari 

Batzar Orokorreko kide gisa bidali zaion 

jakinarazpena Udaletxeko sarrera-erregistroan eta 

2017ko azaroaren 17ko sarrera-erregistroko 14319 

zenbakiaz jaso du.  

 

Horren edukia aztertuta 2017ko abenduaren 11n 

Idazkari nagusiak ALK 17/06 txosten juridikoa 

eman du. 

 

Aintzat hartu da Estatutuen aldaketa onarpen 

erabakia hartzeko eskumena udalbatzarraren Osoko 

Bilkurari dagokiola, Toki Araubidearen 

Oinarrietako apirilaren 2ko 7/1985 Legeko 22.1 b) 

artikuluaren arabera eta Lege-testu bereko j) idatzi-

zatiak organo horri esleitzen diola aren eskumeneko 

gaietan korporazioaren edo udalbatzarraren 

defentsarako egintza judizial eta administratiboak 

El Consorcio de Aguas Kantauriko Urkidetza 

procede a la convocatoria de una Asamblea 

extraordinaria con fecha 18 de julio de 2017. En el 

orden del día de dicha Asamblea extraordinaria se 

indica como punto a tratar: “Modificaciones 

estatutarias a presentar a la Asamblea General para 

su aprobación, si procede”.  

 

Con fecha 24 de octubre de 2017, se procede a la 

adopción de acuerdo de aprobación del texto de 

Modificación de Estatutos del Consorcio.  Esta 

modificación es objeto de notificación a los/as 

miembros de la Asamblea General. Si bien en el 

contenido de dicha notificación no se califica la 

aprobación, su carácter definitivo aparece en su pie 

de recursos, otorgando, consecuentemente, tanto el 

potestativo de reposición como el contencioso-

administrativo.  

 

En el elenco de notificados/as como miembros de 

la Asamblea se incluye el Alcalde-Presidente de 

este Municipio, pero no se remite ninguna 

notificación al propio Ayuntamiento. Así, y dada la 

trascendencia del contenido del documento, el 

mismo Alcalde presenta la notificación a él 

remitida como miembro de la Asamblea en el 

Registro de Entrada del Ayuntamiento con fecha 

17 de noviembre de 2017 (Registro de Entrada 

número 14319)  

 

Examinado su contenido, con fecha 11 de 

diciembre de 2017 se emite informe jurídico de 

Secretaría General (ALK 17/06). 

 

Considerando que la competencia para la adopción 

del acuerdo de aprobación de la Modificación de 

los Estatutos corresponde al Pleno de la 

Corporación, según el artículo 22.1 b) de la Ley 

7/1985, del 2 de abril, de Bases de Régimen Local, 

el apartado j) del mismo texto legal otorga a dicho 

órgano el ejercicio de acciones judiciales y 

administrativas y la defensa de la corporación en 
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egikaritzeko.  

 

Aurrekoa horrela izan arren ere, Administrazio 

Prozedura Erkidearen urriaren 1eko 39/2015 

Legeko 124. Artikuluak ebatzita dakarren hilabete 

bateko epea nahitaez betearazi beharrak, eragin 

zuen alkate-udalburuak dagokion errekurtsoak 

premiazko arrazoiengatik aurkeztea 2017ko 

abenduaren 13ko irteera-erregistroko 7500 

zenbakiaz.  Horretarako, apirilaren 2ko 7/1985 

Legeko 21.1.k) artikuluak esleitutako eta emandako 

eskumenaz baliatu da, aren eskumeneko gaietan 

premiazko kasuetan korporazioaren edo 

udalbatzarraren defentsarako egintza judizial eta 

administratiboak egikaritzeko, kasua hori den3ean 

horren berri emanda ari hori berresteko egingo duen 

lehen Bilkuran.  Geroago, eta lege-aurreikuspen 

hori betetzeko, akordio hori berretsi egin zuen 

2017ko abenduko Bilkuran. 

 

 

Horren ostean, Udal honek jakin ahal izan du, 

berriro ere  Batzar Orokorreko kideei Partzuergoak 

emandako jakinarazpenen bitartez, 2017ko urriaren 

24ko ezohiko bileran batutako Batzar Orokorrak 

hartu zuen akordioaren aurka Laudio Udalaren 

alkate-udalburuak lehenago aipatutako 

berraztertzeko errekurtsoa, geroago  Bilkurak 

berretsitakoa, gaitzetsi duen akordioa hartu duela 

2018ko maiatzaren 31n.  Akordio horretan,  

Kantauriko Urkidetza Ur Partzuergoak aukera eman 

du administrazioarekiko auzi-errekurtsoa 

aurkezteko dagokion Administrazio Auzien 

Epaitegian. 

 

 

 

Aurreko horregatik, Toki Araubidearen 

Oinarrietako apirilaren 2ko 1985/7ko Legeko 22. 

artikuluak emaniko ahalmenak erabiliz, Osoko 

Bilkurako Gaien Informazio Batzordeak irizpena 

eman ostean, Osoko Bilkurak hau 

 

ERABAKI DU: 

 

LEHENENGOA. Jartzea administrazioarekiko auzi-

errekurtsoa dagokion Administrazio Auzien 

materias de competencia plenaria. 

 

No obstante lo anterior, la exigencia de 

cumplimiento del plazo de un mes establecida en el 

artículo 124 de la Ley 39/2015, del 1 de octubre, de 

Procedimiento Administrativo Común, motivó la 

presentación por causas de urgencia del 

correspondiente recurso por el Alcalde-Presidente 

con fecha 13 de diciembre de 2017 (Registro de 

Salida número 7500). Para ello, se ha hecho valer 

la competencia otorgada por  el artículo 21.1. k) de 

la Ley 7/1985, del 2 de abril, para el ejercicio de 

las acciones judiciales y administrativas en caso de 

urgencia tratándose de materias de la competencia 

del Pleno, en este supuesto dando cuenta al mismo 

en la primera sesión que celebre para su 

ratificación. Posteriormente, y en cumplimiento de 

dicha previsión legal, con fecha de diciembre de 

2017, se procedió a la ratificación de dicho acuerdo 

por el Pleno. 

 

Con posterioridad, este Ayuntamiento ha tenido 

conocimiento, nuevamente a través de las 

notificaciones efectuadas por el Consorcio a los/as 

miembros de la Asamblea General, de la adopción 

de acuerdo, con fecha 31 de mayo de 2018, por el 

que se desestima el anteriormente citado recurso de 

reposición interpuesto por el Alcalde-Presidente 

del Ayuntamiento de Laudio/Llodio, 

posteriormente ratificado por el Pleno, contra el 

acuerdo de la Asamblea General reunido en sesión 

extraordinaria con fecha 24 de octubre de 2017. En 

dicho acuerdo, el Consorcio de Aguas Kantauriko 

Urkidetza otorga el recurso contencioso-

administrativo ante el Juzgado de lo Contencioso-

Administrativo que corresponda 

 

Por todo lo anterior, y en virtud de las facultades 

que le otorga el artículo 22 de la Ley 7/1985, del 2 

de abril, de Bases de Régimen Local, previo 

dictamen de la Comisión Informativa de Asuntos 

de Pleno, este Pleno 

 

ACUERDA: 

 

PRIMERO. Interponer recurso contencioso-

administrativo ante el Juzgado de lo Contencioso-
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Epaitegian, epez eta formaz, Kantauriko Urkidetza 

Ur Partzuergoaren batutako Batzar Orokorraren  

2017ko urriaren 24ko ezohiko bileran hartutako 

erabakiaren aurka 2017ko abenduaren 26ko Osoko 

Bilkuraren akordioz berretsita geratu zen Laudio 

Udaleko alkate-udalburuak jarritako berraztertzeko 

errekurtsoa gaitzetsi duen Kantauriko Urkidetza Ur 

Partzuergoaren Batzar Orokorraren 2018ko 

maiatzaren 31ko erabakiaren aurka. 

 

 

 

BIGARRENA. Akordio honen jakinarazpena 

ematea Kantauriko Urkidetza Ur Partzuergoari. 

Administrativo que corresponda, en plazo y forma, 

contra el acuerdo de 31 de mayo de 2018, de la 

Asamblea General del Consorcio de Aguas 

Kantauriko Urkidetza, por el que se desestima el 

recurso de reposición interpuesto por el Alcalde-

Presidente del Ayuntamiento de Laudio, contra el 

acuerdo de la Asamblea General.-.reunida en 

sesión extraordinaria con fecha 24 de octubre de 

2017- del Consorcio de Aguas Kantauriko 

Urkidetza y ratificado por acuerdo plenario de 26 

de diciembre de 2017. 

 

SEGUNDO. Notificar el presente acuerdo al 

Consorcio de Aguas-Kantauriko Urkidetza. 

 

Jon Ander Altube Lazkano EH Bildu udal 

talde politikoaren bozeramaileak prozeduraren 

aurrekariak gogorarazi dizkie bertaratutakoei, eta 

erantsi du udal interesak aldeztea dela akordioaren 

xedea. 

  

Txaro Sarasúa Díaz atxiki gabeko zinegotziak 

adierazi du ez duela Laudio udalerria ordezkatzen 

Kantauriko Urkidetzan, eta, horren ostean, adierazi 

du bere garaian erakunde horren estatutuak 

aldatzearen aldeko botoa eman zuela. Edonola ere, 

gobernuari eskatu dio akordio bat lor dezala eta auzia 

ekidin dezala, izan ere, udalerriaren interesen 

kalterako litzateke. 

  

 

Nerea González García OMNIA udal talde 

politikoaren bozeramaileak gogora ekarri du 

CAKUren egoitzan 2017ko uztailaren 11n lortutako 

akordioa, eta ondoren adierazi du erakunde horrek 

erabakiak atzeratu nahi dituela. Edonola ere, 

bukatzeko adierazi du arloko batzorde informatiboan 

gertatutako guztiari buruzko informazio xehea eman 

behar zela, oso gai garrantzitsua delako Laudio 

Udalarentzat estatutu horiek aldatzeko akordioa eta 

erakundera atxikitzeko aukera. 

  

 

Maider Basterra Ibarretxe EAJ-PNV udal talde 

politikoko zinegotziak azaldu du partzuergoa 

lurralde-erakunde bat dela eta udal, kontzeju nahiz 

administrazio batzordeak dituela partaide. Ondoren, 

Jon Ander Altube Lazkano, portavoz del Grupo 

Político Municipal EH Bildu, recuerda los asistentes 

los antecedentes del procedimiento, añadiendo que 

el acuerdo pretende la defensa de los intereses 

municipales. 

 

Txaro Sarasúa Díaz, concejala miembro no 

adscrito, tras afirmar que no ostenta ningún tipo de 

representación del Municipio de Laudio/Llodio en el 

Kantauriko Urkidetza, señala que, en su día, su voto 

fue favorable a la modificación de los Estatutos de 

la Entidad. En todo caso, insta al equipo de gobierno 

a la consecución de un acuerdo, evitando un 

contencioso que, en todo caso, perjudica los 

intereses del municipio. 

 

Nerea González García, portavoz del Grupo 

Político Municipal OMNIA, tras recordar el acuerdo 

adoptado en la sede del CAKU con fecha 11 de julio 

de 2017, señala que dicha institución pretende 

alargar las decisiones en el tiempo,. En todo caso, 

concluye indicando que en la Comisión Informativa 

del Área se debería haber facilitado información 

detallada sobre todo lo ocurrido, habida cuenta de la 

importancia que, para el Ayuntamiento de 

Laudio/Llodio tiene el acuerdo de modificación de 

Estatutos y su posible adscripción. 

 

Maider Basterra Ibarretxe, concejala del 

Grupo Político Municipal EAJ-PNV, tras exponer la 

naturaleza del Consorcio como ente territorial gestor 

en el que toman parte Ayuntamientos, Concejos y 



 

 

  
 

Herriko Plaza, z/g 

01400 

Laudio/Llodio 

(Araba) 

www.laudio.eus 
IFZ/NIF: P0103800I 

7 

harridura agertu du errekurtsoa aurkeztu delako, uste 

baitu Udalak hartutako akordioa berretsi ez duenez, 

ez duela inongo birtualtasunik. 

  

 

EAJ/PNV udal talde politikoko ordezkariak 

azalpenarekin jarraitu du adieraziz estatutuen 

aldaketaren bidez nahitaez betetzekoa den estatu-

araudia txertatu nahi zela, eta asmoa zela aurrerago 

jorratzeko uztea gai gatazkatsuagoak. 

Juntas Administrativas, muestra su extrañeza ante la 

interposición del recurso considerando que el 

acuerdo adoptado no tiene ninguna virtualidad, al no 

haber sido ratificado por el Ayuntamiento.  

 

La representante del Grupo Político Municipal 

EAJ/PNV continúa su exposición señalando que la 

modificación estatutaria pretendía incluir en los 

Estatutos la normativa estatal de obligado 

cumplimiento, dejando para una posterior ocasión 

cuestiones más conflictivas. 

 

Bozkatuta, proposamena onetsi da gehiengoz 

eta botazioaren emaitza hauxe izan da: 

 

 Aldeko botoak:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano  

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

 

 Kontrako botoak:    
EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea      

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

 

 Abstentzioak:    
PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo 

ATXIKI GABEKO ZINEGOTZIA (1) Txaro 

Sarasua Diaz 

 

Sometida a votación, la propuesta es aprobada 

por mayoría, con el siguiente resultado: 
 

 Votos a favor:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano    

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

 

 Votos en contra:    
EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea     

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

 

 Abstenciones:    
PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo   

CONCEJALA MIEMBRO NO ADSCRITO 

(1) Txaro Sarasua Diaz 

 
https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=107 

 

     121.- IÑIGO PEDRUZO ABÁSOLOK PP 

UDAL TALDE POLITIKOAREN IZENEAN 

AURKEZTU DUEN MOZIOA, “PINUAK 

GORRI  JARTZEN DITUEN IZURRIA", 

ALDEZ AURRETIK OSOKO BILKURAKO 

GAIEN BATZORDE INFORMATIBOAREN 

IRIZPENA IZANDA (S-18/062-O) 

 

     121.- MOCIÓN DE IÑIGO PEDRUZO 

ABÁSOLO, EN NOMBRE DEL GRUPO 

POLÍTICO MUNICIPAL PP: PLAGA “BANDA 

MARRÓN”, PREVIO DICTAMEN DE LA 

COMISIÓN INFORMATIVA DE ASUNTOS DE 

PLENO. (S-18/062-O) 

Idazkari nagusiak irakurri egin du irizpena, hitzez 

hitz hau adierazten duena: 

 

La Secretaria general da lectura al dictamen que, 

literalmente transcrito, dice lo siguiente: 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=107
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ZIOEN AZALPENA 

 

Euskal baserri- eta landa-ekonomiaren zutabeetako 

bat izan da eta da baso-ustiapena. Denbora  batetik 

hona foro ezberdinetan eta komunikabideetan agertu 

den berriaren arabera, izurri bat  akabatzen ari 

dagure basoetatik insignis pinua edo Monterrey-ko 

pinua (Pinus radiata). Espezie hori Iparramerikatik 

etorri zen eta apenas 100 urte baino ez direla hemen 

txertatu zen. Gailen da Gipuzkoa eta Bizkaiko 

lurralde zati handian,erabilia izan den arren ere 

Arabako iparrean eta Nafarroan. Denok ezagutzen 

dugu eta badakizkigu bere bertuteak eta akatsak. 

 

 

Orain, gutxi mintzo deneko gaixoa iritsi zaio:  

(Lecanósticta acícola) pinuak gorritzen dituen 

izurria. Urteetan ari gara pinu-beldar ezagunaren 

aurka borrokan. Fusarium-arekin alarmak disparatu 

ziren, baina kontrolatu zen. Eta orain, ia enteratu 

gabe, itsasbazterretik barru aldera hedatu den izurri 

gorria pinudi masa oso zabalak arrasatuta, apurka 

pinuak idor eta lehor bihurtuta. 

 

Zeren aurreko pinuari erasaten dioten gaixotasun eta 

izurriak gutxi gorabehera kontrolatzen joan diren. 

 

 

ERABAKI DU: 

 

1.Eskatzea Udal honi egiteko informazio batzordea 

non azalduko den Laudio udalerriaren mugen 

barrutian "izurri gorria" deitutakoak egun duen 

egoera eta eragina. 

 

 

2.Eskatzea Arabako Foru Aldundiari, bereziki, 

Nekazaritza Sailari, eragindako udalerriei, auzokoei 

eta norbanakoei informa diezaien hartzen ari diren 

neurriez eta etorkizunean hartuko direnez 

(egikaritzeko egutegiaz eta epeekin). 

 

 

 

3. Eskatzea Arabako Foru Aldundiari neurri egokiak 

har ditzan "izurri gorria"ri aurre egiteko. 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 

 

La explotación forestal ha sido y es uno de los 

pilares de la economía rural vasca. De un tiempo a 

esta parte han aparecido en diferentes foros y 

medios de comunicación la noticia de que una 

plaga está acabando con nuestros bosques de pino 

insignis o pino de Monterrey (Pinus radiata). Esta 

especie llegó de Norteamérica y se instaló aquí 

apenas hace 100 años y predomina en buena parte 

del territorio de Gipuzkoa y Bizkaia, aunque 

también se ha utilizado en el norte de Araba y 

Nafarroa. Todos la conocemos y sabemos de sus 

virtudes y defectos. 

 

Ahora le ha llegado una enfermedad de la que poco 

se habla: la banda marrón (Lecanósticta acícola). 

Llevamos años luchando contra la conocida 

procesionaria, se dispararon las alarmas con el 

fusarium, pero se controló, y ahora, sin apenas 

enterarnos, se expande de la costa hacia el interior 

la banda marrón y arrasa con extensas masas de 

pinares, secándolos poco a poco. 

 

Puesto que las anteriores enfermedades y plagas 

que atacan al pino se han más o menos ido 

controlando, 

 

ACUERDA: 

 

1. Solicitar a este Ayuntamiento la realización de 

una Comisión Informativa en la que se explique la 

situación y afección de la llamada “Banda Marrón” 

dentro de los límites del municipio de Laudio-

Llodio. 

 

2. Solicitar a la Diputación Foral de Álava – 

Arabako Foru Aldundia, en especial al 

Departamento de Agricultura, que informe a los 

municipios, y a los vecinos y particulares 

afectados, de las medidas que se están realizando y 

que se van a tomar a futuro (con plazos de 

ejecución). 

 

3. Instar a la Diputación Foral de Álava – Arabako 

Foru Aldundia a tomar las medidas oportunas para 

combatir la “Banda Marrón”. 



 

 

  
 

Herriko Plaza, z/g 

01400 

Laudio/Llodio 

(Araba) 

www.laudio.eus 
IFZ/NIF: P0103800I 

9 

 

Iñigo Pedruzo Abásolo PP udal talde politikoaren 

bozeramaileak mozioa irakurri ostean, jakinarazi du 

badirudiela Aiaraldea onddoaren eragin txikia edo 

eraginik ez duen eskualde bakarra, eta, beraz, eskatu 

du izurriari aurre hartzeko egokitzat jotzen diren 

neurriak har daitezela. 

  

 

Txaro Sarasúa Díaz atxiki gabeko zinegotziak 

bertaratutakoei adierazi die 2017an lantalde bat sortu 

zela ad hoc onddoaren bilakaera aztertzeko. Hiru 

aldundiek, Eusko Jaurlaritzak eta BASKEGUR-ek 

hartzen dute parte. 

  

 

Loli Muriel Aroca PSE-EE udal talde 

politikoaren bozeramaileak bertaratutakoei adierazi 

die aurkeztutako mozioa onestearen kontra 

bozkatuko duela. Ondoren, adierazi du kobrezko 

fungizida erabiltzea alboratu dela dakartzan 

kalteengatik, eta erantsi du bestelako neurriak 

aplikatzen ari direla, esaterako, baso-bakantzeak 

etab. 

  

 

Ander Añibarro Maestre EAJ-PNV udal talde 

politikoko zinegotziak adierazi du izurria ez dela 

berria, ezaguna zela, eta, beraz, sektore kaltetuak 

haren kontra ari direla dagoeneko. Edonola ere, esan 

du partaide duen talde politikoa fungizida airez 

barreiatzearen kontrakoa dela, horren ingurumen-

ondorio larriak direla eta. 

  

Amets Meatza Castañares EH Bildu udal talde 

politikoko zinegotziak gogora ekarri du arloko 

batzorde informatiboan teknikariek gaia jorratu 

zutela; izurriaren nondik norakoak azaldu zituzten 

eta adierazi zuten egun ez duela inongo presentziarik 

Laudion. Edonola ere, erantsi du prebentzio- eta, 

hala dagokionean, kontrol-neurriak hartzeko 

eskumena Arabako Foru Aldundiarena dela eta 

harreman handia dagoela haren eta Udalaren artean. 

  

 

 

Iñigo Pedruzo Abásolo, portavoz del grupo 

Político Municipal PP, tras proceder a la lectura de 

la moción, informa de que la comarca del Valle de 

Ayala parece ser la única con escasa o nula afección 

del hongo, por lo que solicita se proceda a una 

previsión de la posible plaga adoptando las medidas 

que se estimen oportunas. 

 

Txaro Sarasúa Díaz, concejala miembro no 

adscrito, informa a los asistentes de que 

constitución, en el año 2017, de un grupo de trabajo 

ad hoc, con participación  de las tres Diputaciones, 

Gobierno Vasco y BASKEGUR que pretende 

analizar el avance del hongo. 

 

Loli Muriel Aroca, portavoz del Grupo Político 

Municipal PSE-EE, informa a los asistentes de que 

su voto será contrario a la aprobación de la moción 

presentada. Así, señala que el uso del fungicida de 

cobre se ha descartado por sus consecuencias 

perjudiciales, añadiendo que se está procediendo a la 

adopción de otro tipo de medidas, como despejes en 

bosques etc. 

 

 

Ander Añibarro Maestre, portavoz del Grupo 

Político Municipal  EAJ-PNV, indica que la plaga 

no es nueva, sino conocida y, como tal, ya está 

siendo trabajada por los propios sectores afectados. 

En todo caso, señala que su grupo es contrario al uso 

fungicida por aire, por las importantes consecuencias 

medioambientales que implica. 

 

Amets Meatza Castañares, concejala del Grupo 

Político Municipal EH Bildu, recuerda que en la 

Comisión Informativa del Área se abordó el tema 

por los técnicos municipales con explicación sobre 

la plaga y la, hasta el momento, nula presencia de la 

misma en el término municipal de Laudio/Llodio. En 

todo caso, añade que la competencia  para la 

adopción de las pertinentes medidas de prevención 

y, en su caso, de control corresponde a la Diputación 

Foral de Álava, institución con la que se mantiene un 

contacto estrecho. 
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Iñigo Pedruzo Abásolo PP udal talde politikoaren 

bozeramaileak adierazi du fungizida bidezko 

tratamendua baimendua dagoela lurrez barreiatzen 

baldin bada eta 10 metrotik gorako zuhaitzei 

aplikatzen bazaie; airez barreiatzea debekatua dago 

zaila delako kontrolatzea zer eremutan eroriko den. 

  

Ander Añibarro Maestre EAJ-PNV udal talde 

politikoko zinegotziak adierazi du zorutik kontrola 

daitekeela non geratzen den fungizida, baina ezin 

dela kontrolatu gero nora doan, beraz, kutsatze 

arriskua berdina dela. Edonola ere, gehitu du beste 

aukera batzuk aztertu beharko liratekeela. 

  

 

Jon Ander Altube Lazkano EH Bildu udal talde 

politikoaren bozeramaileak adierazi du onddoa berria 

ez den arren, egun duen laztasuna ez zitzaiola 

ezagutzen. Edonola ere, esan du Udala ahal duen 

guztia egiten ari dela hedatu ez dadin. 

Iñigo Pedruzo Abásolo, portavoz del grupo 

Político Municipal PP, señala que el tratamiento con 

fungicida se permite si se lleva a cabo desde el suelo 

y en árboles de más de 10 metros, no siendo posible 

desde el aire, al resultar dificultoso el control de la 

zona efectiva sobre la que pudiera recaer. 

 

Ander Añibarro Maestre, concejal del Grupo 

Político Municipal  EAJ-PNV, señala que desde el 

suelo cabe controlar dónde se deposita el fungicida 

pero no cabe el control de su posterior deriva, por lo 

que el riesgo de contaminación sería el mismo. En 

todo caso, añade que se deberá proceder al estudio 

de otras posibilidades. 

 

Jon Ander Altube Lazkano, portavoz del Grupo 

Político Municipal EH Bildu, concluye señalando 

que si bien el hongo no es novedad, sí lo es su 

virulencia. En todo caso, señala que el 

Ayuntamiento está desarrollando todo lo posible 

para evitar su propagación. 

 

Bozkatuta, mozioa onetsi da gehiengoz eta 

botazioaren emaitza hauxe izan da: 

 

 Aldeko botoak:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano  

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo   

 

 Kontrako botoak:    
EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea      

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

 

 Abstentzioak:    
ATXIKI GABEKO ZINEGOTZIA (1) Txaro 

Sarasua Diaz 

 

Sometida a votación, la moción es aprobada 

por mayoría, con el siguiente resultado: 
 

 Votos a favor:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano    

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo   

 

 Votos en contra:    
EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea     

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

 

 Abstenciones:    

CONCEJALA MIEMBRO NO ADSCRITO 

(1) Txaro Sarasua Diaz 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=2961 

 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=2961
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122.- IÑIGO PEDRUZO ABÁSOLOK PP 
UDAL TALDE POLITIKOAREN IZENEAN 
AURKEZTU DUEN MOZIOA “AUTOBUSEN 
INFORMAZIO SISTEMAK EGUNERATZEA”, 
ALDEZ AURRETIK OSOKO BILKURAKO 
GAIEN INFORMAZIO BATZORDEAREN 
IRIZPENA IZANDA (S-18/063-O) 

 

122.- MOCIÓN DE IÑIGO PEDRUZO 
ABÁSOLO, EN NOMBRE DEL GRUPO 
POLÍTICO MUNICIPAL PP  
“ACTUALIZACIÓN DE LOS SISTEMAS DE 
INFORMACIÓN DE LOS AUTOBUSES”, 
PREVIO DICTAMEN DE LA COMISIÓN 
INFORMATIVA DE ASUNTOS DE PLENO (S-
18/063-O) 

 
Idazkari nagusiak irakurri egin du irizpena, hitzez 

hitz hau adierazten duena: 

 

La Secretaria general da lectura al dictamen que, 

literalmente transcrito, dice lo siguiente: 

ZIOEN AZALPENA. 

 

Joan den irailaren 1ean sartu ziren indarrean 

hiriburua Aiaraldearekin lotzen duen garraioen 15 

eta 16 lineen ordutegien aldaketak. Ordutegiok 

ikusgai jarrita daude Foru Aldundiaren webgunean, 

www.araba.eus, eta geltokietan ipinita euskarri ez 

oso gogor eta iraunkorrean. 

 

Baderitzogunez herritarrak ez dutela zertan egun 

osoan zehar egon behar Aldundiaren webgunea 

bisitatzen, ez eta hartara egon behar ere garraio 

ordutegien aldaketa edo moldaketa horiek, egin 

baldin bada denbora nahikoaz, horren publizitatea 

egiten duten edo egin duten prentsa eta irratietara, 

 

ESKAERA: 

 

1.   Autobusen ordutegien informazio sistemak 

egunera daitezen XXI. mendera, jarrita sistema 

elektronikoak 15 eta 16 lineetako geltoki 

nagusietan, autobusen egungo ordu sistema 

elektronikoak jarrita, adieraziko dutenak hala 

autobusen gaur egungo ordutegiak, nola 

hurrengo autobusa etorri arte geratzen den 

denbora eta horrek izango duen ibilbidea, halako 

moduz ezen informazio hori erraz ikusteko 

modukoa eta irisgarria izan dadin. 

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS. 

 

El pasado 1 de septiembre se realizaron 

modificaciones en los horarios de las líneas 15 y 16 

de transportes que une la capital con el Valle de 

Ayala. Estos horarios están colgados en la web de la 

Diputación Foral, www.araba.eus, y colocados en 

las paradas en un formato no muy resistente. 

 

Puesto que la ciudadanía no creemos que esté todo 

el día, ni visitando la web de la Diputación, ni atento 

a las emisoras de radio o prensa que publicitan o han 

publicitado, si es que se ha hecho con tiempo 

suficiente, estos cambios o ajustes en los horarios de 

transporte, 

 

SOLICITAMOS: 

 

1. Que se actualicen los sistemas de 

información de los horarios de autobuses al 

siglo XXI, colocando sistemas electrónicos en 

las principales paradas de las líneas 15 y 16, 

que indiquen tanto los horarios actuales de 

autobuses, como el tiempo que queda para que 

pase el siguiente autobús y su recorrido, de 

forma que sea fácilmente visible y accesible 

dicha información. 

Iñigo Pedruzo Abásolo PP udal talde politikoaren 

bozeramaileak eskatu egin du autobus zerbitzuen 

ordutegien berri emateko baliabideak eguneratu 

daitezela sistema elektronikoen bidez. 

  

Txaro Sarasúa Díaz atxiki gabeko zinegotziak 

adierazi du aurkeztutako mozioa onestearen aldeko 

botoa emango duela eta eskatu du sistema 

Iñigo Pedruzo Abásolo, portavoz del Grupo 

Político Municipal PP, solicita que se actualicen los 

medios de información de los horarios de las líneas 

de autobuses colocando sistemas electrónicos.  

 

Txaro Sarasúa Díaz, concejala miembro no 

adscrito, tras indicar que su voto será favorable a la 

aprobación de la moción presentada, solicita que, si 

http://www.araba.eus/
http://www.araba.eus/
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elektronikoak martxan jarri ezin badira, markoetan 

sartu edo plastifikatu daitezela, gutxieneko iraupena 

bermatzeko. 

  

Loli Muriel Aroca PSE-EE udal talde 

politikoaren bozeramaileak bertaratutakoei jakinarazi 

Arabako Foru Aldundiak zerbitzuak eguneratu 

zituela Aiaraldeko herri arteko garraio-zerbitzua 

2015eko ekainean esleitu zuenean, erabiltzaileen 

beharretara egokitzeko. Edonola ere, gehitu du 

Aldundiaren webgunean eskuratu daitekeela 

ordutegiei buruzko informazioa, baita sakelako 

telefonorako aplikazio baten bidez ere. Esandakoa 

kontuan hartuta eta eskatu denak izango lukeen 

kostuari erreparatuta, adierazi du aurkeztutako 

mozioa onestearen kontrako botoa emango duela. 

  

 

 

Nerea González García OMNIA udal talde 

politikoaren bozeramaileak logikotzat jo du zerbitzua 

hobetzeko eskaera oro. 

  

Ander Añibarro Maestre EAJ-PNV udal talde 

politikoko zinegotziak adierazi du erabiltzaileek 

informazio zehatza lortzeko baliabideak badituztela 

kontuan hartuta, baliabide elektronikoak instalatzeko 

kostua autobus lineak hobetzeko erabil litekeela. 

Edonola ere, PP udal talde politikoaren 

bozeramaileari aurpegiratu dio PP alderdi politikoa 

Foru Gobernutik atera ondoren planteatzea horrelako 

gaiak. 

  

 

 

Jon Ander Altube Lazkano EH Bildu udal talde 

politikoaren bozeramaileak bertaratutakoei 

gogorarazi die, lineak berak alde batera utzita, 

markesinak eta beste zenbait azpiegitura Laudio 

Udalak ordaindu dituela, ez Arabako Foru 

Aldundiak. Hori dela eta, eta kontuan hartuta 

mozioak hobekuntza nabarmena planteatzen duela, 

onestearen aldeko botoa emango dutela adierazi du. 

no es posible que se coloquen sistemas electrónicos, 

sean enmarcados o plastificados para garantizar una 

mínima duración.  

 

Loli Muriel Aroca, portavoz del Grupo Político 

Municipal PSE-EE, informa a los asistentes de que 

la Diputación Foral de Alava, con ocasión de la 

concesión del transporte interurbano de la zona de 

Aiala que se adjudicó en junio del año 2015, ya 

procedió a la actualización de las líneas para 

adecuarse a las necesidades de los/as usuarios/as. En 

todo caso, añade que cabe obtener información sobre 

los horarios correspondioentes a través de la página 

web de la Diputación Foral así como a través de una 

aplicación para el teléfono móvil. Considerando 

estas cuestiones y el coste que supondría asumir lo 

solicitado, indica que su voto será contrario a la 

aprobación de la moción presentada. 

 

Nerea González García, portavoz del Grupo 

Político Municipal  OMNIA, califica como lógica 

toda petición que mejore el servicio. 

 

Ander Añibarro Maestre, concejal del Grupo 

Político Municipal  EAJ-PNV, señala que, habida 

cuenta de la existencia de medios para obtener la 

información precisa por los/as usuarios/as,  el 

importe preciso para llevar a cabo la instalación de 

medios electrónicos puede ser empleado en la 

mejora de las líneas de autobuses. En todo caso, 

reprocha al portavoz del Grupo Político Municipal 

PP que este tipo de cuestiones se planteen una vez 

que el Partido Político PP ha salido del gobierno 

foral. 

 

Jon Ander Altube Lazkano, portavoz del Grupo 

Político Municipal EH Bildu, recuerda a los 

asistentes que las marquesinas y demás 

infraestructura, salvo la propia línea, ha sido 

costeado por el Ayuntamiento de Laudio/Llodio, no 

por la Diputación Foral de Álava. Por ello, y 

considerando que la moción plantea una evidente 

mejora en el servicio, señala que su voto será 

favorable a la aprobación de la misma. 

 

Bozkatuta, mozioa onartu da gehiengoz eta 

botazioaren emaitza hauxe izan da: 

Sometida a votación, la moción es aprobada 

por mayoría, con el siguiente resultado: 
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 Aldeko botoak:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano  

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo 

ATXIKI GABEKO ZINEGOTZIA (1) Txaro 

Sarasua Diaz 

 

 Kontrako botoak:    
EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea      

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

 

 

 Votos a favor:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano    

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo  

CONCEJALA MIEMBRO NO ADSCRITO 

(1) Txaro Sarasua Diaz 

 

 Votos en contra:    
EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea     

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca 

 
https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=4715 

 

123.- IÑIGO PEDRUZO ABÁSOLOK PP 

UDAL TALDE POLITIKOAREN IZENEAN 

AURKEZTU DUEN MOZIOA. “EUSKAL 

HERRIKO INDUSTRIALDEETAN 

HOBEKUNTZAK ETA MOLDAKETAK 

EGITEKO DIRU-LAGUNTZEN DEIALDIA”, 

ALDEZ AURRETIK OSOKO BILKURAKO 

GAIEN INFORMAZIO BATZORDEAREN 

IRIZPENA IZANDA. (S-18/064-O) 

 

123.- MOCIÓN DE IÑIGO PEDRUZO 

ABÁSOLO, EN NOMBRE DEL GRUPO 

POLÍTICO MUNICIPAL PP. 

“CONVOCATORIA DE SUBVENCIONES 

PARA LA REALIZACIÓN DE MEJORAS Y 

ARREGLOS EN LOS POLÍGONOS 

INDUSTRIALES DEL PAÍS VASCO”, PREVIO 

DICTAMEN DE LA COMISIÓN 

INFORMATIVA DE ASUNTOS DE PLENO. (S-

18/064-O) 

 

Idazkari nagusiak irakurri egin du irizpena, hitzez 

hitz hau adierazten duena: 

 

La Secretaria general da lectura al dictamen que, 

literalmente transcrito, dice lo siguiente: 

ZIOEN AZALPENA. 

 

Orain dela gutxi Aiarako Koadrilatik eta eskualdeko 

udal ezberdinetatik azterlan bat egin da dauden 

enpresei buruz, dituzten espezialitateez eta 

fabrikatutako produktuez, dimentsioez, etab.; 

geroago, udalaren Tokiko Garapen Agentziatik 

herrian dauden hainbat industrialdetan itxita dauden 

pabiloi ezberdinen inbentarioa eta zerrenda egin da, 

udalerrira enpresak erakartzeko pabiloiok 

eskaintzeko helburuaz. 

 

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS. 

 

Recientemente se ha realizado desde la Cuadrilla de 

Aiala y los diferentes ayuntamientos del valle un 

estudio sobre las empresas activas que hay, sus 

diferentes especialidades y productos fabricados, 

dimensiones, etc, posteriormente desde la Agencia 

de Desarrollo Local de este ayuntamiento se ha 

realizado un inventario de los diferentes pabellones 

que hay cerrados en los varios polígonos industriales 

que hay en esta localidad con la finalidad de 

ofertarlos para atraer empresas al municipio. 

 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=4715
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Orain dela gutxi ere atera da Euskadiko 

industrialdeetan hobekuntzak eta konponketak 

egiteko diru-laguntza deialdia eta herri honetako 

industrialdeek duten egoera ikusita, 

 

 

ESKAERA: 

 

1. Premiaz egin eta aurkez dadila proiektu bat 

deialdi horretara Santa Gurutze poligonoaren 

sarrerak, asfaltatua, espaloiak eta  seinaleztapen 

bertikala zein horizontala egokitzeko, hala Jez-

etik Maderas-era iristeko bidea, nola eskonbrera 

ohirako igotzeko bidea. 

 

Recientemente ha salido la Convocatoria de 

Subvenciones para la realización de mejoras y 

arreglos en los polígonos industriales del País Vasco 

y viendo el estado en el que están los polígonos de 

este pueblo, 

 

SOLICITAMOS: 

 

1. Que se realice urgentemente y se presente 

un proyecto a dicha convocatoria para la 

adecuación de los accesos, asfaltado y aceras, 

y la señalización tanto vertical como 

horizontal del polígono de Santa Cruz, tanto 

del acceso hacia Jez-Maderas, como del tramo 

de subida hacia la antigua escombrera. 

 

Iñigo Pedruzo Abásolo PP udal talde politikoaren 

bozeramaileak hitzez hitz irakurri du mozioa eta 

esanbidezko aldezpena eskatu du. 

  

Txaro Sarasúa Díaz atxiki gabeko zinegotziaren 

ustez beharrezkoa da dagokion aplikazioa izatea, 

baina baita kasuan kasuko erabakiak betetzeko 

konpromisoa ere. 

  

Iñigo Martínez Cerrillo EH Bildu udal talde 

politikoko zinegotziak jakinarazi du mozioan 

planteatutako diru-laguntzen lerroa eskatzeko 

baldintza dela interesa duten udalek kostuaren % 50a 

euren gain hartzea. Horiek horrela, eta zirkunstantzia 

hori aurreikusi delarik, Ogasun eta Ondare Arloan 

izapidetzen hasi dira dagokion aurrekontu-zuzkidura 

egiteko. Hori dela eta, esan du haren ustez 

aurkeztutako mozioa ez dela beharrezkoa, eta, beraz, 

partaide duen taldeak onestearen kontra bozkatuko 

duela. 

Iñigo Pedruzo Abásolo, portavoz del Grupo 

Político Municipal PP, procede a la lectura literal de 

la moción solicitando apoyo expreso a la misma.  

 

Txaro Sarasúa Díaz, concejala miembro no 

adscrito, considera que es preciso tanto disponer de 

la partica correspondiente como compromiso 

efectivo de acometer los correspondientes acuerdos. 

 

Iñigo Martínez Cerrillo, concejal del Grupo 

Político Municipal EH Bildu, informa a los 

asistentes de  que la línea de subvención planteada 

en la moción exige una asunción de coste del 50% 

por parte de los Ayuntamientos interesados. Así, y 

previendo esta circunstancia se ha iniciado 

tramitación en el Área de Hacienda para la dotación 

presupuestaria correspondiente. Por ello, considera 

innecesaria la moción presentada y señala que el 

voto de su grupo será contrario a su aprobación. 

será en contra. 

 

Bozkatuta, mozioa onartu da gehiengoz eta 

botazioaren emaitza hauxe izan da: 

 

 Aldeko botoak:  

EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea      

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

Sometida a votación, la moción es aprobada 

por mayoría, con el siguiente resultado: 
 

 Votos a favor:  

EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea     

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 
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PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo 

ATXIKI GABEKO ZINEGOTZIA (1) Txaro 

Sarasua Díaz 

 

 Kontrako botoak:    
EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano  

 

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca  

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo  

CONCEJALA MIEMBRO NO ADSCRITO 

(1) Txaro Sarasua Díaz 

 

 Votos en contra:    
EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano    

 
https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=6184 

 

124.- NEREA GONZALEZ GARCIAK 

OMNIA UDAL TALDE POLITIKOAREN 

IZENEAN AURKEZTU DUEN MOZIOA, 

“DIRU-LAGUNTZAK KULTUR, KIROL ETA 

JAI TALDE, ELKARTE ETA KLUBENTZAT”, 

ALDEZ AURRETIK OSOKO BILKURAKO 

GAIEN INFORMAZIO BATZORDEAREN 

IRIZPENA IZANDA. (S-18/065-O) 

 

124.- MOCIÓN DE NEREA GONZALEZ 

GARCIA, EN NOMBRE DEL GRUPO 

POLÍTICO MUNICIPAL OMNIA 

“SUBVENCIONES A LOS GRUPOS 

ASOCIACIONES Y CLUBS DEPORTIVOS, 

CULTURALES Y FESTIVOS,  PREVIO 

DICTAMEN DE LA COMISIÓN 

INFORMATIVA DE ASUNTOS DE PLENO. (S-

18/065-O) 

 

Idazkari nagusiak irakurri egin du irizpena, hitzez 

hitz hau adierazten duena: 

 

La Secretaria general da lectura al dictamen que, 

literalmente transcrito, dice lo siguiente: 

AZALPEN-ZATIA: 

 

EH Bildu Laudio taldeak kultur, kirol eta jai talde, 

elkarte eta klubei diru-laguntzen ordainketaren 

aferari konponbidea plantea dezan esperoan urteak 

daramatzagunez, asmo eraikitzaileaz, aurkeztu dugu 

mozio hau: 

 

Lehia irekiko diru-laguntzen deialdia irten ohi da, 

arrazoi ezberdinegatik, oso berandu edo garai txarrean.  

Horren lekuko da aurton.  2018a. Oinarriak argitaratu 

dira uztail-abuztu bitartean. Juxtu opor garaian. 

Gainera, horiek ebazteko, irail-urrian sartuko ginateke. 

Beraz, diru-laguntzak urteko azken hiruhilekoan 

ordainduko lirateke. 

 

 

Arazoak ez daude soilik lehia irekiko diru-

laguntzekin, badaude baita izendunekin ere. Aukera 

ezberdinetan aipatu da Batzordean kultur, kirol eta jai 

elkarte eta taldeentzat ikastaro batzuk emateko 

aukeraz jakin dezaten nola aurkeztu behar diren diru-

EXPOSITIVA: 

 

Llevamos años esperando a que el Equipo de EH 

Bildu Laudio plantee una solución para el tema del 

pago de las subvenciones a los Grupos y 

Asociaciones culturales, deportivos y festivos, y con 

afán constructivo presentamos esta moción. 

 

Las subvenciones de concurrencia competitiva por 

diferentes razones sale la convocatoria muy tarde o 

en mala época, ejemplo este año 2018, en el que se 

han publicado las bases entre julio y agosto, justo 

período vacacional y además, para resolverlas 

estaríamos hablando ya de Septiembre, Octubre, con 

lo cual estaríamos en el último trimestre del año, 

pagando las subvenciones. 

 

No solo hay problemas con las subvenciones de 

concurrencia competitiva, hay también con las 

nominativas. Se ha hablado en la Comisión de 

diferentes ocasiones sobre la posibilidad de dar unos 

cursos para que las asociaciones y grupos culturales, 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=6184
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laguntza eskeak eta, baita taldeek beraiek planteatu 

ahal izan diezazkiguten beraien arazoak. 

 

 

Aipatu da diru-laguntzen gaia aurrekontu-eztabaidatik 

atera beharra, udal aurrekontua noiz onartuko mende ez 

egoteko. Baina, urtez urte berdin darraigu, ezer 

konpondu barik. 

 

Arazoa konpontzen saiatzeko ikuspegitik, aurkeztu 

dugu honako mozio hau: 

 

XEDAPEN-ZATIA: 

 

1. Eramatea diru-laguntzen gaia Kultura, 

Kirolak, Jaiak eta Euskara Batzordera eta 

aho bateko akordiora iristea arazo horren 

gainean. 

 

2. Lehia irekiko oinarriak argitara daitezela 

urteko lehen hiruhilekoan. 

deportivos y festivos sepan cómo hay que presentar 

las subvenciones y también los propios grupos nos 

puedan plantear sus problemáticas. 

 

Se ha hablado de sacar del debate presupuestario las 

subvenciones, para que no dependan de cuándo se 

apruebe el presupuesto municipal. Pero año tras año 

seguimos igual y sin que nada se solucione. 

 

Desde la perspectiva de intentar solucionar el 

problema, planteamos la siguiente moción: 

 

DISPOSITIVA 

 

1. Llevar a la Comisión de Cultura, Deportes, 

Fiestas y Euskera el tema de las 

subvenciones y llegar a un acuerdo unánime 

sobre esta cuestión. 

 

2. Que las bases de concurrencia competitiva 

se publiquen en el primer trimestre del año. 

 

Nerea González García OMNIA udal talde 

politikoaren bozeramaileak onartu egin du badagoela 

horren inguruko akordioa, eta erantsi du mozioan 

planteatzen den arazoa urtez urte errepikatzen denez 

neurriak hartu behar direla. 

  

 

Txaro Sarasúa Díaz atxiki gabeko zinegotziak 

adierazi du horren inguruko akordioa egon arren 

diru-laguntzak ordaintzearen arazoa larriagotu dela, 

eta, ondorioz, beharrezkoa dela horren inguruko 

neurriak hartzea. 

  

Loli Muriel Aroca PSE-EE udal talde 

politikoaren bozeramaileak berretsi egin du 

planteatutako arazoa ekitaldi ekonomiko guztietan 

errepikatu dela. Gobernu taldeak emandako azalpena 

gorabehera, adierazi du nork bere erantzukizuna 

hartu behar duela, eta, beraz, mozioa onestearen 

aldeko botoa emango duela. 

  

Eva Marquínez Blanco EAJ-PNV udal talde 

politikoaren zinegotziak errepikatu egin du arazoa 

ekitaldi ekonomiko askotan gertatu dela eta, 

ondorioz, atsekabea eragin diela inplikatutako talde 

Nerea González García, portavoz del Grupo 

Político Municipal  OMNIA, tras aceptar la 

existencia de un acuerdo al respecto, indica que el 

problema planteado en la moción se repite año tras 

año, por lo que se deben adoptar medidas al 

respecto. 

 

Txaro Sarasúa Díaz, concejala miembro no 

adscrito, considera que, no obstante la existencia de 

un acuerdo al respecto, el problema del pago de las 

subvenciones se ha agravado, por lo que es necesario 

adoptar medidas al respecto. 

 

Loli Muriel Aroca, portavoz del Grupo Político 

Municipal PSE-EE, confirma que el problema 

planteado se ha repetido en todos los ejercicios 

económicos. No obstante la explicaciòn dada por el 

equipo de gobierno, señala que debe asumir su 

responsabilidad, por lo que su voto será favorable a 

la aprobación de la moción presentada. 

 

Eva Marquínez Blanco, concejala del Grupo 

Político Municipal EAJ-PNV, reitera que el 

problema planteado se ha repetido en diferentes 

ejercicios económicos creando un evidente malestar 
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eta elkarteei. Edonola ere, adierazi du behin eta 

berriro aldarrikatutako kontua izan dela eta hainbat 

hedabidetan salatu egin dela. Hori guztia dela eta, 

adierazi du partaide duen taldeak mozioa onestearen 

aldeko botoa emango duela. 

  

 

Jon Iñaki Urkixo Orueta alkate-udalburuak 

adierazi du Udala ahaleginetan ari dela bermatzeko 

inplikatutako elkarte eta taldeei kasuan kasuko 

jarduerak burutu aurretik ordaintzen zaizkiela. 

Nolanahi ere, adierazi du udal talde politiko 

desberdinek planteatutako arazoa argi planteatu dela 

eta konponbide egokia bilatu izan dela, baina, hala 

ere, ez dela beti konponbidea topatzerik egon. Hori 

kontuan hartuta, eta mozioaren lehenengo 

puntuarekin ados dagoenez, proposatutako 

mozioaren aldeko botoa emango dutela adierazi du. 

en los grupos y asociaciones afectados. En todo 

caso, señala que ha sido una cuestión reiteradamente 

reivindicada y denunciada en diferentes medios de 

comunicación. Por todo ello, indica que el voto de su 

grupo será favorable a la aprobación de la mociòn 

planteada. 

 

Jon Iñaki Urkixo Orueta, Alcalde-presidente, 

indica los esfuerzos que se están llevando a cabo 

desde el Ayuntamiento para asegurar que la 

ssubvenciones a otorgar a asociaciones y grupos 

afectados sean cobrados con anterioridad a la 

realización de la actividad correspondiente. En todo 

caso, señala que se ha planteado el problema puesto 

de manifiesto por los diferentes grupos políticos 

municipales y se ha intentado dar una solución 

satisfactoria al mismo que no siempre ha sido 

posible. Considerando esta circunstancia y su 

posición favorable al primer punto planteado en la 

moción, añade que el voto de su grupo será 

favorable a la aprobación de la moción propuesta. 

 

Bozkatuta, mozioa aho batez onartu da eta 

botazioaren emaitza hauxe izan da: 

 

 Aldeko botoak:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano  

EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea      

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca 

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo 

ATXIKI GABEKO ZINEGOTZIA (1) Txaro 

Sarasua Diaz 

 

Sometida a votación, la moción es aprobada 

por unanimidad, con el siguiente resultado: 
 

 Votos a favor:  

EH BILDU (5) Jon Iñaki Urkixo Orueta, 

Amets Meatza Castañares, Iñigo Martinez Cerrillo, 

Isabel Bóveda Urioste, Jon Ander Altube Lazkano    

EAJ-PNV (5) Juanma Ibarretxe Revuelta, 

Maider Basterra Ibarretxe, Ander Añibarro Maestre, 

Eva Marquínez Blanco, Izaskun Miñano Larrea     

OMNIA (4) Nerea Gonzalez Garcia, Jakinda 

Artaraz Martín, Aitor Anchia Escobar, Endika 

Ibañez Morgado. 

PSE-EE (1) María Dolores Muriel Aroca 

PP (1) Iñigo Pedruzo Abasolo  

CONCEJALA MIEMBRO NO ADSCRITO 

(1) Txaro Sarasua Diaz 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=7090 

 

GOBERNU ORGANOEN KONTROLA. 
 
Bertaratutakoek ez dute inolako adierazpenik 

egin. 
 
ERREGU ETA GALDEREN TXANDAN, 

CONTROL ÓRGANOS DE GOBIERNO. 
 
Los asistentes no realizan ninguna observación. 
 
EN EL APARTADO DE RUEGOS Y 

PREGUNTAS SE FORMULAN LOS 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=7090
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HAUEK AURKEZTU DIRA: 
 
 

SIGUIENTES: 

https://sesiones.actadigital.com/SP_VAS_ALAP0103800I0/SP_VAS_ALAP0103800I0.PLENOS.2018092401?ts=9687 

 

Zerrendako gai guztiak jorratu direlarik, 
amaitutzat jo da bilkura, 2018ko irailaren 24ko 
zortziak eta berrogeita hamabost direnean. 

Sin más asuntos que tratar, se levanta la sesión 
a las ocho horas y cincuenta y cinco del día 24 de 
setiembre de 2018. 
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